
Geachte, 

  

Dank voor uw brief. Goed dat u uw zorgen met ons deelt aangaande het niet instemmen met het 

ingediende bestemmingsplan betreffende de aanvraag voor  het regelstation te Neerijnen. 

  

Wij lichten graag onze afweging en keuze aan u toe. 

  

De VVD West Betuwe hecht aan het verzamelen van correcte informatie voor besluitvorming. Zo 

maken  wij een zo evenwichtig mogelijk afweging op basis van deze informatie. Helaas hebben wij in 

de berichtgeving in de krant (vanuit Liander?) en ook uit uw brief op kunnen maken dat Liander de 

verantwoordelijkheid voor het al dan niet waarborgen van de continuïteit van de elektriciteitsvoorziening 

als ook de mogelijkheid tot aansluiting op het electriciteitsnet en teruglevering eenzijdig bij de 

gemeenteraad van West Betuwe neer legt. De VVD West Betuwe  vindt dit uitermate curieus. 

  

Liander is zelf verantwoordelijk voor deze leveringszekerheid; voor nu en in de toekomst. Om 

die continuïteit naar de toekomst zeker te stellen, verwacht de fractie van de VVD West Betuwe 

nadrukkelijk dat Liander met een gedegen plan komt. Bij problemen verwacht de fractie dat 

Liander zoekt naar oplossingen. Dat is ons inziens de manier om tot een acceptabel plan te komen. 

  

Is het nu onmogelijk een nieuw regelstation te realiseren? In onze ogen zeker niet. Om tot een oplossing 

te komen heeft de gemeenteraad Liander nadrukkelijk uitgenodigd om zo spoedig mogelijk in gesprek 

te gaan. Er zijn ook oplossingen mogelijk zonder jaren uitstel en enorme kosten. Hopelijk heeft 

Liander inmiddels veel energie gestoken in het vinden van deze oplossingen. De fractie van 

de VVD West Betuwe denkt hiervoor een duidelijke richting aan te kunnen geven. 

  

Het bestaande (te lichte) schakelstation is richting de Kaalakker gesitueerd; grofweg naar 

het westen. Een oplossing zou kunnen zijn om de kabels bij de verzwaring naar het oosten te 

verleggen. De gronden die Liander hiervoor moet verwerven zijn van dezelfde grondeigenaar,  maar het 

te verzwaren nieuwe schakelstation ligt dan wel uit de zichtlijn en komt bovendien dichter bij het reeds 

industriële RRT-terrein te liggen. Die paar extra meter kabel en het uitgraven kunnen toch nooit die 

verhoging in prijs welke Liander voorspiegelt veroorzaken? Of de jaren vertraging? 

 

Om tot onze overweging te komen, hebben we ook mee laten wegen dat het mogelijk was om een 

elektriciteitskabel van windpark A15 onder de Waal door naar Zaltbommel te leggen. Met het oog daarop 

denken we dat het ook mogelijk moet zijn om dit kleine stukje te overbruggen. Dat is onze inzet om tot 

een snelle oplossing te komen. 

  

De fractie van de VVD West Betuwe hecht waarde aan enkele uitgangspunten die we bij de oplossingen 

hanteren: 

1) De fractie van de VVD ondersteunt zeker de modernisering en verzwaring, leveringszekerheid, 

aansluitingszekerheid en toe- en aflevering van de stroomvoorziening. Dit alles moet gewaarborgd zijn 

en blijven, bij voorkeur verbeteren omdat er nu al, in onze ogen, te veel fluctuaties zijn op het 

electriciteitsnet. 



2) De fractie van de VVD West Betuwe heeft tegen het plan gestemd, omdat het in onze ogen onnodig 

is om precies bij de entree van het Landgoed Waardenburg-Neerijnen het nieuwe 

regelstation te plaatsen. Dit is dé entree van het beschermde Dorpsgezicht Neerijnen.  De fractie van 

de VVD West Betuwe is van mening dat dit Landgoed met het dorp Neerijnen gezamenlijk een 

belangrijke functie in onze gemeente vervult.  Wij vinden daarom ook dat we extra aandacht moeten 

geven aan plannen voor bouwactiviteiten en dit als overweging mee moeten nemen in de beoordeling 

van ingediende plannen.  

  

Wij hopen oprecht dat Liander haar tijd nuttig heeft besteed en meedenkt in oplossingen. Komende 

donderdag 2 december heeft de gemeenteraad van West Betuwe een overleg met Liander.  De fractie 

van de VVD West Betuwe gaat het gesprek met Liander open en positief in. Meedenken over 

toekomstbestendige oplossingen vinden wij noodzakelijk. 

 

Voor u, voor ons allen als inwoners,  bedrijven en verenigingen hopen we op een gedragen en reële 

oplossing op zo kort mogelijke termijn. Namens de VVD West Betuwe hoop ik u zo goed mogelijk te 

hebben geantwoord. Voor verdere vragen of informatie kunt u onze raadsleden altijd benaderen. 

  

 

Namens de VVD West Betuwe, 

 

Met vriendelijke groet, 

Diane de Zeeuw 

Gemeenteraadslid 

  


